

Title (en)  
Suede brush

Title (de)  
Wildlederbuerste

Title (fr)  
Brosse en daim

Publication  
**EP 2016865 A2 20090121 (DE)**

Application  
**EP 08012270 A 20080708**

Priority  
DE 202007010102 U 20070718

Abstract (en)

The brush (1) has a handle (2) and a brush head (3). The handle and the brush head have a core (4) made of hard plastic material and a cover (5) made of rubber-like material e.g. thermoplastic rubber. The cover is formed as a single-piece and extending both the handle and the brush head. The cover has pimples (6) in an area of the brush head. The brush head has bristles made of hardened material than the rubber-like material of the cover on a side, which is opposite to the pimples. The bristles are made of brass and/or polyamide.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Wildlederbürste (1) mit einem Griff (2) und einem Bürstenkopf (3). Der Griff (2) und der Bürstenkopf (3) weisen einen Kern (4) aus einem harten Kunststoffmaterial auf. Des weiteren weisen der Griff (2) und der Bürstenkopf (3) zumindest über einen Teil ihrer Oberfläche einen Überzug (5) aus einem gummiartigen Material auf, welcher einteilig ausgeführt ist und sich sowohl über den Griff (2) als auch über den Bürstenkopf (3) erstreckt. Der Überzug (5) weist im Bereich des Bürstenkopfes (3) aus dem gummiartigen Material bestehende Noppen (6) auf.

IPC 8 full level  
**A46D 1/00** (2006.01); **A47L 23/12** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A46B 3/04** (2013.01); **A46B 9/02** (2013.01); **A46B 15/0097** (2013.01); **A47L 23/12** (2013.01); **A46B 9/06** (2013.01); **A46D 3/00** (2013.01)

Citation (applicant)  
DE 9305163 U1 19930701

Cited by  
FR3040864A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)  
**DE 202007010102 U1 20070913**; EP 2016865 A2 20090121; EP 2016865 A3 20090902

DOCDB simple family (application)  
**DE 202007010102 U 20070718**; EP 08012270 A 20080708